
Grundejerforeningen Trappendal   
 
Referat fra bestyrelsesmødet den 28. august 2019 kl. 19.00 i Hejlsminde hos Anders 
 
1. Velkomst 

 

 Aage bød velkommen.  
 
  2. Godkendelse af referat fra mødet den 4. juni 2019 
 

 Referatet blev godkendt. 
 
  3. Orientering 
 

 Anders Gadegaard har etableret dræn ud for Brombærvænget 21 som ønsket. 

 Ukrudstbekæmpelsen i området er udført af Knud Ottosen.  

 Kolding Kommune har bekræftet, at den etablerede overkørsel til Elkærgårdvej ud for Overbakken 
20 er midlertidig, og at der tidligere er givet afslag på ansøgning om en permanent overkørsel dér.  

 En beboer på Trappendalvej har klaget over støj i forbindelse med træfældning, græsslåning og 
hækklipning. Aage har modtaget en oversigt over ”synderne” med adresser og tidspunkter. 

 
  4. Badebroen er udskiftet 
 

 Den nye badebro bliver rost meget og bliver brugt flittigt.  

 Aage har sendt skrivelse til Kolding Kommune om bestyrelsens procedure i f.m. udskiftningen.  

 Vinteroplagring? Forskellige løsninger blev drøftet.  

 Keld undersøger mulighederne bl.a. med kontakt til MODULBRO.DK for erfaringsudveksling og giver 
en tilbagemelding. 

 
  5. Evaluering af Skt. Hans 
 

 Der var mødt ca. 100 personer op. 

 Tak til Marianne og Jens Peter for en fin afvikling og tak til båltaler Carsten Winther. 

 Der foreslås sunget 3 sange fra det eksisterende sangblad. Lad publikum udvælge sangene.  
 

  6. Hegn og veje 
 

 Tilfredshed med samarbejdet med landmanden om sommerens beskæring af hegnet øst for 
Brombærvænget langs landmandens mark. 

 Til efteråret vil der blive sat fokus på de syge asketræer i hegnet og i den nærliggende skov. 

 Kolding Kommune har meddelt, at man fremover ikke vil betale for udskiftning af vejskilte. 

 Der er givet grønt lys til skovfoged Jens Venø Kjellerups forslag om udtynding af egeskovbrynet, så 
de smukkeste træer kan få lov til at udvikle sig.  

 En bekymret grundejer har fået oplyst, at der ikke er tale om opstamning af eksisterende træer, 
men der ønskes et pænt og ensartet hegn samt et hegn, som giver læ i supplement til de 3-4 
rækker buske, der blev plantet for få år siden nord for Trappendalvej.  

 En grundejer på Slåenvænget har kastet affald i det nye hegn mod nord, hvilket ikke er tilladt. Aage 
kontakter grundejeren og anmoder om snarlig oprydning. 

 Kolding Kommune har givet grønt lys til aftalen om fældning på Trappendalvej 38. 

 Aage har haft møde med Martin Gadegaard med henblik på udbedring af dybe spor efter regnskyl 
på Hyldekrogen. Martin fremsender forslag og tilbud om udbedring. 

 Aage kontakter Martin igen med ønsket om udlægning af flis på Trampestien. 

 En grundejer har klaget over et højt hegn ved Skovløkken 22. 

 En grundejer har klaget over et højt og bredt hegn ved Hasselvænget 5.  

 Aage kontakter Martin vedrørende klipning ud for Brombærvænget 3. 
 



  7. Igloer og henkastet affald 
 

 Der er aftalt med Kolding Kommune, at den igangværende forsøgsordning med igloerne på P-
pladsen vil blive evalueret på et møde efter feriesæsonen. Der vil blive sat fokus på bl.a. behov, 
kapacitet og tømningsfrekvens samt på de enkelte grundejeres affaldsmængder og kapacitet.  

 Der foreslås anvist et telefonnummer, hvortil der kan ringes, hvis det flyder med affald. 

 De to fritstående skraldespande med trådhegn forhindrer ikke dyr i at få adgang til skraldet. 
 
  8. Renoveringen af områdets kummer 
 

 Marianne har indhentet forslag og tilbud om planter.  

 Aage laver opslag på hjemmesiden om ”Store plantedag lørdag den 12. oktober kl. 9.00” som 
foreslået af Marianne. Tilmelding til Marianne Lund på tlf. 4016 7592 eller mjpsommerhus@live.dk. 

 Der skal tages hensyn til den eksisterende beplantning. 

 Bestyrelsen: OK til tilbud på 8.000 kr. fra Jens Peter for reparation, maling mm. af borde og bænke. 
 
  9. Legepladsen 
 

 Fugleredegyngen er undersøgt for evt. stabilisering. 

10. Kasserer 
 

 Gerd modtager 200 kr. af Marianne for udlevering af 2 bomnøgler. 
 
11. Webmaster 
 

 Hjemmesiden er opdateret med bl.a. affald, støj og hunde i snor. Opfølges på generalforsamlingen. 
o Ros til bestyrelsen fra Brombærvænget 31. 
o Hyldekrogen 11 har fået svar på henvendelse om jordstykke.  
o Blommevænget 13: En rotte er set uden for huset. Aage har henvendt sig til Kolding 

Kommune og har fulgt op med kommunens anbefalinger. 
o Diverse klager om overfyldte igloer. Marianne og Aage har begge orienteret Kolding 

Kommune om problemerne.  
 
12. Medlemslister 
 

 Der er 4 ændringer siden forrige bestyrelsesmøde. 

 Opdatering af oversigten over bestyrelsens påbud til grundejere. 

 Opdatering af oversigten over indberetningen af grundejere til Kolding Kommune. 

 Håndbog nr. 10 med enkelte opdateringer.  
 
13. Sekretær 
 

 Fokus på klipning af græsarealerne. 
 
14. Forslag til kommende dagsordenpunkter 
 

 Efterårets gennemgang af området. Skema udleveret. 

 Sti på fællesareal. 

 Fokus på henlagte både på strandarealet.  
 
15. Næste møde 
 

 Hos Marianne den 23. oktober kl. 17, hvor der startes med en gennemgang af området.    
 
16. Eventuelt 
 

 Intet. 


